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Mefistofeles, przeciwnik Boga, mówi w 
„Fauście”: „Wszystko, co istnieje, zasługuje, 
by zginęło”. Pierwsze karty Ewangelii 
ukazują Jezusa, który pragnie wszystko, co 
ginie, ocalić, aby istniało na zawsze. Lud, 
który siedział w ciemnościach, nagle ujrzał 
światło w słowach i gestach Chrystusa. Jezus 
leczył wszystkie choroby i wszelkie ludzkie 
bolączki. Nie chciał czynić tego sam. Powołał 
rybaków, którzy mieli we krwi wydoby-

wanie z dna! A powołując, niewykluczone, 
że wydobył ich z dna beznadziei i bezsensu. 
Uczniowie byli nieznanymi, zwykłymi ry-
bakami, teraz ich imiona nabierają nieza-
pomnianego charakteru

Odnalezienie siebie samego jest ukryte 
w naśladowaniu Boga. W chwili gdy zac-
zynamy czynić to, do czego On nas zaprasza 
i powołuje, nasze istnienie przestaje być 
banalne i puste, a staje się pełne sensu. 
Najgłębszą satysfakcję zawsze czerpałem 
tylko z takich czynów, które zmierzały ku 
celom wyznaczonym przez Jego słowo. By 
to wszystko mogło się stać, żeby każdy z nas 
mógł odzyskać poczucie wartości, sensu i 
satysfakcję z istnienia, Syn Boga musiał się 
pozbawić oznak chwały.

Możemy się wzbogacić tylko tym, czego 
On się wyrzekł. Jak mówił Paweł, Jezus 
wybrał to, co jest głupie w oczach świata. 
Poprzez wcielenie ogołocił się nie ze swej 
Boskości, ale z pełnych majestatu i chwały 
atrybutów. W Liście do Filipian Paweł pisze 
o Synu Bożym, który, choć istniał w postaci 
Bożej, ogołocił samego siebie i zrezygnował 
z Boskiego majestatu. 

Owo ogołocenie udzieliło nam wszystkim 
pełni i chwały, bogactwa łaski i mądrości. 
Biblia jest kroniką przegranych ludzi, po 
których stronie staje zawsze Bóg i ich klęski 
przeobraża w zwycięstwa. 

Bóg staje po stronie wyśmiewanego 
Izaaka, mniej kochanego i pominiętego 
przez ojca Jaku-ba, a także po stronie 
sprzedanego przez braci Józefa. Towar-
zyszy zbiegłym niewolnikom z Egiptu i 
reszcie Izraela, która powraca z Babilonu, 
by odbudować ruiny Jerozolimy. Umiłował 
sobie słabość, by doskonalić ją w moc, i 
stawia zawsze na tych, z którymi nikt się nie 

liczy. Bóg staje po stronie przegranej. Tak-
iego Jezusa znamy z Ewangelii. To znami-
enne, że Syn Boży stał się Żydem – wybrał 
narodowość najbardziej wzgardzoną – a nie 
Egipcjaninem czy Babilończykiem. 

Stał się Żydem odrzuconym także przez 
Żydów. Wybiera rybaków, a nie uczonych 
w Piśmie, szuka zagubionych i chorych, 
nie towarzyszy wybrańcom losu i mag-
natom. Adhortacja „Verbum Domini” 
wskazuje jako najbardziej uprzywilejow-
anych słuchaczy słowa Bożego migrantów, 
cierpiących, młodzież i ubogich. Ci wszyscy 
są arystokracją w oczach Jezusa i Kościoła! 
W dzisiejszej Ewangelii dotknęła mnie in-
formacja o zamieszkaniu Jezusa na prow-
incji. 

Nie wybrał sobie ani Rzymu, ani Jerozo-
limy, tylko miasteczko z pogranicza. Znamy 
granice lęku, bólu, zwątpienia, rozpaczy, 
wytrzymałości. A On tam gdzieś na nas cze-
ka, by pochwycić i zachwycić swoją miłośc
ią.                                                                                                                                                     

Fr Bogdan SDS

Spowiedź i Msza św. 

Zapraszamy do udziału w polskiej  
Mszy św. o godz. 12pm 

Okazja do spowiedzi przed każdą 
Mszą św. od godz. 11.15am 

Korzystajmy z Sakramentu Pokuty by 
można było w pełni uczestniczyć 

we Mszy św.   
      

Bóg po stronie przegranych
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MSZE ŚWIĘTE W 
NASZEJ PARAFII:                                                                                                                                         
                                                                               
Poniedziałek 
– Nie ma Mszy św. Parafialnej

Wtorek – Sobota 
–Msze św. o godz. 9am (po angielsku)

Piątek 
– Msza św. o godz. 7pm (po polsku)

Adoracja Najświętszego Sakramentu 
z błogosławieństwem Eucharystycz-
nym 
– Piątek od godz. 6:15 do 6:55pm.

Sakrament Pokuty (Spowiedź) 
– Piątek o godz. 6:30pm (przed Mszą 
św.) i w Niedzielę od godz. 11:15am 
(przed Mszą św.) 

Niedzielna Składka (Kolekta)

Niedziela Objawienia Pańskiego (8 Styc-
znia) – 686.90.
Niedziela 15 stycznia – 515.70                                                                                                                                          
“Bóg zapłać” za wszystkie złożone ofiary i 
troskę o naszą parafię.
Nasza druga składka na posługę Peace & 
Justice – 515.70 

Liturgia Dziecięca                                                                                                                                        
Msza św. dla dzieci w każdą pierwszą 
niedzielę miesiąca. Najbliższa Msza 
dziecięca 5-go marca 2023 r.  Zapraszamy 
do udziału wszystkie dzieci!

Kalendarz Liturgiczny

W tym tygodniu wspominać będziemy;
                                                                                                                                                      
                                                                                            
We poniedziałek  23 stycznia 
– 3 tydzień Okresu Zwykłego 
We wtorek 23 stycznia 
– Wspomnienie św. Franciszka Salezego
We środę 24 stycznia 
– Święto Nawrócenia św. Pawła Apostoła
W czwartek 25 stycznia 
– Wspomnienie św. Tymoteusza i św. Tytusa                                                                                                                
W piątek 26 stycznia 
– 3 tydzień Okresu Zwykłego
W sobotę 27 stycznia 
– 3 tydzień Okresu Zwykłego
W niedzielę 28 stycznia 
– Wspomnienie św. Tomasza z Akwinu 
prezbitera i doktora Kościoła 

Duszpasterskie Odwiedziny 
– „Kolęda” 

Jest już możliwość dla naszych parafian 
ze św. Marii Magdaleny by zaprosić kapłana 
z „wizytą kolędową”, aby poświęcić miesz-
kanie na Nowy 2023 Rok. Przygotowując 
się do wizyty postarajmy się o stół nakryty 
białym obrusem. Na stole umieśćmy Pis-
mo św. (jeśli takowe posiadamy), krzyż i 
świece. Wodę święconą kapłan przyniesie 
ze sobą. Wszelkie zgłoszenia rodzin zain-
teresowanych „kolędą” proszę zgłaszać 
dzwoniąc do ks. Bogdana na nr parafialny 
01738 336141 lub na komórkę.

Diakon Krzysztof – 
Podziękowania

Moje serdeczne podziękowania dla Dia-
kona Krzysztofa Jabłońskiego, który w 
czasie przerwy świątecznej dedykując swój 
prywatny czas pięknie i fachowo zrobił 
łazienkę na plebanii, instalując nową kabinę 
i podwieszany sufit z oświetleniem. Ciemne, 
z odpadającą farbą z sufitu pomieszczenie 
dla osoby niepełnosprawnej stało się jasną, 
nowoczesną łazienką. Wyrażam mu moją  
wdzięczność również za prace wykonane 
wcześniej w łazience dla gości i te w cza-
sie obecnym. Bóg zapłać! Jego dobroć 
serca i poświęcenie dla naszej parafii niech 
mu Pan Bóg hojnie wynagrodzi. Fr Bog-
dan                                                                                                                                                                                                            

Broniła życia, powaliła 
wszystkich na kolana

                                                                                                                                                         
Ponad 2 miliony 281 tys. osób obejrzało 
w serwisie YouTube pięciominutowe 
wystąpienie 12-letniej Kanadyjki na te-

mat aborcji. Dziewczynka przygotowała 
je na szkolny konkurs, który wygrała. 
Lea przypomina m.in. iż każdej godziny 
w wyniku aborcji umiera aż 5 tys. dzie-
ci. Dwunastolatka pyta: „A gdybym Ci 
powiedziała, że właśnie w tej chwili ktoś 
wybiera czy masz żyć czy umrzesz? A gdy-
bym Ci powiedziała, że wybór ten nie jest 
oparty na tym co potrafisz lub czego nie 
potrafisz zrobić, co zrobiłeś w przeszłości 
lub możesz zrobić w przyszłości? A gdy-
bym Ci powiedziała, że nie możesz nic na 
ten wybór poradzić?” Zwracając się do uc-
zniów i nauczycieli podkreśla, że właśnie 
w takiej sytuacji znajdują się teraz tysiące 
dzieci. „Ktoś wybiera, nawet ich nie znając, 
czy mogą żyć, czy mają umrzeć. Tym kimś 
są ich matki. A tym wyborem jest aborcja” 
– stwierdza. Jak dodaje niektórzy mogą 
pomyśleć, że wszystko jest w porządku, bo 
aborcja nie jest zabijaniem dziecka. „Dlac-
zego uważamy, że skoro płód nie może 
mówić, ani robić tego, co my potrafimy, 
nie jest jeszcze osobą ludzką?” – pyta. Jak 
podkreśla, niektóre dzieci rodzą się w 5 
miesiącu ciąży i pyta czy one nie są ludźmi? 
„Nigdy byśmy tego nie powiedzieli. A 
jednak cały czas wykonuje się aborcje na 
pięciomiesięcznych płodach. Czy nazwie-
my je ludźmi tylko wtedy gdy są chciane?”.   

Nowe Grafiki dla 
“Sprzątających Aniołków”  

Zapraszam do odbioru nowych grafików 
w przedsionku kościoła, które są już go-
towe do odbioru dla każdej osoby/rodziny, 
która wpisała swoje imię na listę chętych 
by sprzątać nasz kościół każdego tygodnia. 
Dziekuję za chęć pomocy dla naszej parafii.                                                                                                                                


